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Zagreb,1. rujna  2010. 
Broj:204/2010 
 
 
                                              - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
      - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 

 
SA III. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 

20. kolovoza 2010. GOD. U ZAGREBU 
 
 
Nazoĉni ĉlanovi 
Izvršnog odbora: 

Šime Bulić, Davor Ćuška, Krešo Troskot, Tomislav Ćurko, Dragan 
Putica, Rajko Ţiţić, Anton Belušić, Tonĉi Jurjević  

  
 
Ostali prisutni:  
 

 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, Glavna tajnica HBS-a, Ante Ĉulić, 
Mario Milanović-Litre, Petar Fabjanović-Petrito 
 

 
Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na poĉetku 
pozdravio nazoĉne odredio Glavnu tajnicu za zapisniĉara i predloţio sljedeći 
 
 

D N E V N I   R E D : 
 

0. Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Financijsko izvješće za prvo polugodište 2010. godine, 
2. Rasprava o ţalbi BK Otok na odluku Izvršnog odbora 
3. Pravilnici Hrvatskog boćarskog saveza 
4. Rasprava o ĉlanku 33. Statuta HBS-a 
5. Slobodna rijeĉ-razno 

 
Ovakav dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  
 
 

ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 
 

AD-0-PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA SA I. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
 
Izvješće sa II. sjednice Izvršnog odbora odrţane 12. lipnja 2010. godine (izvješće 
dostavljeno svim ĉlanovima Izvršnog odbora), je jednoglasno prihvaćeno.  
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Jednoglasno su potvrĊene odluke: odluka br. 211/2010 od 21. lipnja 2010. godine o 
suspenziji I. Ćupića s mjesta voditelja II. BHL sjever; odluka br. 148/2010 od 28. 
lipnja 2010. godine o ţalbi BK Komolca i odluka br. 158/2010 od 30. lipnja 2010. 
godine o odgodi susreta izmeĊu BK Slivno i BK Gorĉina, koje su donesene u 
telefonskoj hitnoj sjednici izmeĊu dvije redovne sjednice Izvršnog odbora. 
 
AD-1-FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA PRVO POLUGODIŠTE 2010. GODINE 
 
Nakon kratkog uvoda Predsjednik je dao rijeĉ Glavnoj tajnici koja je pobliţe 
objasnila stavke šestomjeseĉnog Izvješća s osvrtom na izvršenje plana do kraja 
godine. Sredstva iz redovnog godišnjeg plana ostvarujemo umanjena za (20) 
dvadeset posto kao osiguranje za mogući rebalans proraĉuna. Savez nema 
dugovanja, poslovanje je pozitivno i svi projekti se odvijaju prema planu. Na kraju 
godine trebali bi biti u plusu oko 20.000,00 kuna. Nakon toga obrazloţenja financijsko 
izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
AD-2-RASPRAVA O ŢALBI BK OTOK NA ODLUKU IZVRŠNOG ODBORA 
 
Predsjednik je otvorio raspravu o Ţalbi BK Otok na odluku Izvršnog odbora o 
poništenju uzvratnog susreta izmeĊu BK Otok (Otok na Cetini) i BK Sokol 
(Dugopolje). U raspravi se zakljuĉilo da se odluka Izvršnog odbora koja je donesena 
na preĉac i bez uvida u sve dokumente mora preispitati. Razmotreni su novi 
dokumenti tj. Odluka BS Splitsko-dalmatinske ţupanije o preispitivanju odluke 
Izvršnog odbora, zatim novonastale okolnosti tj. kvalifikacijske utakmice su ušle u 
vrijeme prijelaznog roka, zatim odgovornost propusta suca Ĉikeša i tumaĉenje ĉl.28 
Disciplinskog pravilnika. U raspravi o ovoj temi T. Ćurko je zahtijevao odgoĊenje 
donošenja odluke dok Skupština HBS-a koja je i donijela Pravilnike dade tumaĉenje 
ĉlanka 28 Disciplinskog pravilnika, na što je M. Milanović-Litre konstatirao kako je 
Izvršni odbor tijelo koje donosi konaĉnu odluku, a Skupština moţe svoje Pravilnike 
promijeniti za kasniju primjenu. D. Ćuška smatra kako je kljuĉno pitanje za Skupštinu 
da li je Disciplinski sudac mogao poništiti suspenziju igranja na sljedećoj utakmici ili 
ne. Nakon opseţne rasprave, a vodeći raĉuna o navedenim novim okolnostima i 
sportski postignutim rezultatima BK Otoka iz dvije utakmice, donesena je sljedeća  
 
ODLUKA 
 

1. Ţalba BK Otok se uvaţava, sporna poništena utakmica izmeĊu BK Otok i BK 
Sokol registrira se postignutim rezultatom 12:10 i BK Otok ulazi u II. HBL jug.  

 
2. Suca Ljubu Ĉikeša prijavljuje se Disciplinskoj komisiji Zbora sudaca zbog 

propusta u proceduri o dodjeli crvenog kartona tj. povreda Pravilnika o 
kaţnjavanju igraĉa ţutim i crvenim kartonom na boćarskim natjecanjima. 
 
 

AD-3- PRAVILNICI HRVATSKOG BOĆARSKOG SAVEZA 
 
Predsjednik Saveza je otvorio raspravu i konstatirao kako nemamo potrebe za puno 
pravilnika koji nisu meĊusobno usklaĊeni nego bi ih trebalo ţurno objediniti, 
preispitati i uskladiti. Prema zakljuĉcima I.i II. sjednice Izvršnog odbora predsjednici 
komisije za akte i športske komisije bili su zaduţeni za prijedloge izmjene ali je 
zakljuĉeno kako neće biti dovoljne samo izmjene nego kompletna ponovna izrada. 
Predloţeno je zaduţiti jednog odvjetnika te dva struĉna ĉlana za izradu novih 
pravilnika, pa njihove prijedloge poslati na javnu raspravu.  
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AD-4- RASPRAVA O ĈLANKU 33 STATUTA HBS-A 
 
Krešo Troskot je izvjestio o radu komisije kojom predsjedava, te je nakon rasprave o 
pristiglim prijedlozima donesena sljedeća: 
 
ODLUKA 
 
Izvršni odbor prihvaća prijedlog o brisanju stavka 3 Ĉlanka 33 vaţećeg Statuta:  
 
Stalni predstavnici Saveza u Hrvatskom olimpijskom odboru, MeĊunarodnoj 
boćarskoj federaciji (F.I.B.) i MeĊunarodnoj boćarskoj federaciji (C.I.B.), ako nisu 
birani za predstavnike u Skupštinu Saveza, ĉlanovi su Skupštine Saveza po poloţaju 
 
Takav prijedlog prosljeĊuje Skupštini HBS-a.  
 
AD-5- SLOBODNA RIJEĈ – RAZNO 
 

5.1. Predsjednik je dao rijeĉ Petru Fabjanoviću Petritu koji je objasnio 
pristigle dokumente i Ţalbu BK Sutvid-Braĉ zbog neujednaĉenog 
suĊenja domaćih sudaca u Komiţi na kojoj je moglo doći do nereda. 
Nakon kraće rasprave iz dokumenata je zakljuĉeno da je utakmica 
registrirana kao završena, te je donesena jednoglasna sljedeća: 

ODLUKA 
 
Ţalba BK Sutvid-Braĉ se odbija, a potvrĊuje se Odluka BS Splitsko-dalmatinske 
ţupanije.     
Na osnovi novih saznanja Izvršni odbor traţi nova oĉitovanja sudaca i voditelja kluba 
te se upućuje Zboru Sudaca nalog za preispitivanje odluke o delegiranju sudaca 
kako se isto više ne bi ponovilo.  
 

5.2. Popuna III. HBL Srednja Dalmacija.  
Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća 
 

ODLUKA  
 
Zaduţuju se tri ţupanijska saveza koja popunjavaju III.HBL Srednja Dalmacija da do 
sljedeće sjednice Izvršnog odbora donesu zajedniĉki prijedlog popune koji će se tada 
dostaviti Skupštini na usvajanje.  
 

5.3. U raspravi oko toĉke 1 dnevnog reda Skupštine HBS-a, razmatranje 
problema s registracijom S. Gulje, ponovljeno je kako će se odluka 
Vijeća športske arbitraţe HOO-a poštivati, ali plaćanje nadoknade 
ostaje gorući problem Hrvatskog boćarskog saveza, te je donesena 
sljedeća 

ODLUKA 
 
Zaduţuje se Predsjednik saveza da bude uvodniĉar ove toĉke dnevnog reda na 
Skupštini saveza kako bi ĉlanovima Skupštine objasnio stajalište Izvršnog odbora i 
saveza, a kako bi se od Skupštine HBS-a zatraţilo tumaĉenje Pravilnika o 
nadoknadama za prijelaz igraĉa.  
 

5.4. Nakon rasprave o liga natjecanju donesena je sljedeća: 
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ODLUKA 
U Kalendaru natjecanja mora se naglasiti da se utakmice zbog specifiĉnosti mogu 
odigravati u dogovoru s voditeljem lige, ali se mora naglasiti da se zadnja 2 kola 
moraju odigrati u isto vrijeme.  
 

5.5. Jednoglasno su potvrĊeni Voditelji HB liga: 
 

I.HBL     Dragan Putica 
II.HBL sjever    Denis Peršić 
II.HBL jug     Vinko Sviliĉić 
III.HBL Zagreb Slavonija   Davor Bašić 
III.HBL Dubrovnik Neretva   Mateo Haićman 
III.HBL Istra Primorje   Sanjin Linić 
III.HBL Srednja Dalmacija   Zvonko Ranĉić 
 

5.6. U raspravi oko nagraĊivanja igraĉa i trenera donesena je sljedeća 
 
ODLUKA 
 
Osvajaĉima medalja i njihovim trenerima dodijelit će se medaljon Hrvatskog 
boćarskog saveza i zaduţuje se D. Putica za izradu. 
  

5.7. U raspravi oko medaljona „Festino“ kojega je FIB-a prihvatila kao 
medaljona za sluţbeno ţdrijebanje na svojim natjecanjima, Hrvatski 
boćarski savez podrţava ovu odluku i donosi sljedeću: 

ODLUKU 
 
Na prijedlog našeg istaknutog ĉlana Ivana Festinija izradit će se medaljon s natpisom 
Hrvatski boćarski savez na jednoj i drugoj strani, te bulinom na jednoj a boćom na 
drugoj strani koji će sluţiti za ţdrijebanje na sluţbenim  natjecanja HBS-a. Medaljon 
će autorski zaštititi HBS pod imenom „Festino“. 
 

5.8. K. Troskot je izvjestio o izgradnji prve dvorane u Slavoniji u BK Sv. Luka 
u Josipovcu kojima i Izvršni odbor ovom prilikom ĉestita.  
 

5.9. Predsjednik je izvjestio o novom projektu tj. izradi Zlatne knjige 
hrvatskog boćanja koji će trajati oko godinu dana. Knjiga će biti 
sastavljena u tri dijela: prošlost boćanja, biografije i rezultati. U izradi 
knjige tj. u prikupljanju graĊe, biti će potrebna potpora svih ţupanijskih 
saveza. Dogodine će trebati osigurati sredstva za tisak i pripremu za 
što se Predsjednik obećao osobno angaţirati. Donesena je 
jednoglasna sljedeća: 

ODLUKA 
 
Zaduţuje se D. Ćuška za koordinaciju prikupljanja dokumentacije i voĊenja projekta. 
  

5.10. Po prijavi Zbora sudaca o nepodmirenim troškovima sucima od strane 
BK Brajda donesena je sljedeća: 

ODLUKA 
 
BK Brajda ne moţe nastupiti u novoj sezoni dok ne podmiri svoje obveze prema 
sucima. 
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5.11. U raspravi oko Izvješća o radu Zbora sudaca donesena je jednoglasna 

ODLUKA 
 
OdgaĊa se prihvaćanje Izvješća o radu Zbora sudaca za 2010. godinu-prelazna 
sezona zbog dodatnih pitanja Predsjedniku Zbora sudaca o delegiranju 
MeĊunarodnih sudaca za staţiranje, za koje postoji interes naroĉito u Dalmaciji. 

 
5.12. Nakon rasprave o Ţalbi BK Trpinjska cesta na rezultat utakmice izmeĊu 

BK Dragovoljac i BK Mitnica, a nakon uvida u dokumentaciju donesena 
je s jednim (1) suzdrţanim glasom sljedeća  

ODLUKA 
 
Ţalba BK Trpinjska cesta se odbija kao neutemeljena zbog nedostatka 
dokumentiranih argumenata, a potvrĊuje se odluka voditelja lige. 
 

5.13. K. Troskot je predloţio osnivanje Arbitraţnog tijela Izvršnog odbora 
HBS-a za rješavanje ţalbi. Takav prijedlog je podrţan te se stavlja na 
doradu do sljedeće sjednice Izvršnog odbora kada će se pripremiti 
konkretan prijedlog za Skupštinu. 
 

Na kraju sastanka Predsjednik se zahvalio svima na sudjelovanju u radu Izvršnog 
odbora. 
 
Sjednica se odrţala 20. kolovoza od 18-22 sata i 21. kolovoza 2010. godine od 9-10 
sati. 
 
 
Izvješće sastavila 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, prof                              mr. sc. Šime Bulić 
Glavna tajnica                                                                     P r e d s j e d n i k 
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